
Protokół nr 48/2023 

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

w dniu 20 czerwca 2023 roku 

godzina 12.00 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12.00 i trwało do godziny 13.30 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa Rady 

Powiatu w Kielcach. 

Ponadto uczestniczyli : 

- Członek Zarządu Cezary Majcher 

- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa 

- Dyrektora PZD Zbigniew Wróbel 

- Dyrektor Wydziału Strategii i Rozwoju Wojciech Kołodziejczyk 

Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku: 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą 
sesję Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Pierwszym tematem, który poruszyli radni była budowa ścieżek rowerowych Blue Way, które 
będą przebiegały przez powiat. Informacji dotyczących tego projektu udzielał Wojciech 
Kołodziejczyk - dyrektor Wydziału Strategii i Rozwoju. 

Jakie korzyści i jakie koszty poniesie powiat z podpisania umowy partnerskiej - zapytał radny 
Paweł Gratka. 

Ścieżki będą szły przez gminy i to gminy będą realizować tą inwestycję. Powiat będzie 
pomagać w zakresie dokumentacji, a także będziemy pomagać samorządom przygotowywać 
procedury ze strony geodezyjnej - odpowiedział członek Zarządu Cezary Majcher. 

Na dzień dzisiejszy umowa jest bardzo ogólnikowa. Ścieżki przebiegać mają przez 
województwa lubelskie, mazowieckie, świętokrzyskie i podkarpackie, gdzie partnerem 
wiodącym jest województwo podkarpackie. To na nich ciąży obowiązek przygotowania 
dokumentów pod wniosek, który ma być złożony w kwietniu przyszłego roku. Czy program 
zostanie przyjęty, dowiemy się w momencie złożenia wniosku - powiedział dyrektor Wojciech 
Kołodziejczyk. 



Wprowadzenie zadania publicznego z zakresu promocji powiatów odnośnie organizacji Rajdu 
Rowerowego Szlakiem Brygady Świętokrzyskiej NSZ, było kolejnym tematem poruszonym 
przez komisję. 

Jakie są przewidziane koszty na realizację tej uchwały? - zapytał radny powiatowy Paweł 
Gratka. 

Z referatu promocji zostało przeniesione na realizację zadania 3 000 zł jako wkład powiatu. 
Cztery powiaty biorą udział, jak podobnie w ubiegłym roku. Ponad 30 tys. zostało pozyskane 
z dofinansowania. Każdy z powiatów na realizację rajdu przekazuje 3 tysiące wkładu 
własnego - poinformowała Anna Moskwa. 

Ad.l 

Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję 

Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji): 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 25 maja 2023 r. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 

6. Raport o stanie Powiatu Kieleckiego za rok 2022 ; 

- prezentacja raportu, 
- debata nad raportem. 

6.1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu 
w Kielcach. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu Kieleckiego za 2022 rok ; 

- zapoznanie się z opinią niezależnego biegłego rewidenta z badania sprawozdania 
finansowego Powiatu Kieleckiego za 2022 rok, 
- zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie 
opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Kieleckiego za 2022 rok. 

7.1. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Kieleckiego za okres od 
0 1 . 0 1 . 2 0 2 2 r .  d o  3 1 . 1 2 . 2 0 2 2  r . ;  

- dyskusja. 



7.2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 
z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok ; 

- przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kielcach w sprawie 
udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Kielcach z tytułu wykonania 
budżetu Powiatu Kieleckiego na 2022 rok, 

- zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie 
opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

8.1 .Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

9. Roczna informacja o działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kielcach w roku 
2022 

10. Informacja o realizacji inwestycji drogowych w 2022 r. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2023-2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 
3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miedziana Góra 

4) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Świętokrzyskiego Centrum Matki 
i Noworodka - Szpital Specjalistyczny w Kielcach za 2022 r., 

5) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Powiatowego Centrum Usług Medycznych 

w Kielcach za 2022 r., 

6) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego w Chmielniku 

za 2022 r., 

7) dokonania oceny końcowej „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego Powiatu 

Kieleckiego na lata 2018-2022", 

8) wyrażenia woli przystąpienia powiatu kieleckiego do udziału w przygotowaniu, 

realizacji i utrzymaniu projektu partnerskiego pod nazwą: „Blue Valley - Wiślanym 

Szlakiem", 

9) prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów, 

12 Stanowisko w sprawie uchylenia w całości stanowiska Rady Powiatu w Kielcach 
z dnia 23 sierpnia 2019 r." w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec prób wprowadzenia 
ideologii „LGBT" do lokalnej wspólnoty samorządowej" 



13.Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

14. Sprawy różne i wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

Po analizie dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały i projekty uchwał 

skierowane na sesję Rady Powiatu. 

Ad. 2 

Sprawy różne. 

Na zakończenie komisji, w sprawach różnych radni dopytywali o bieżące utrzymanie dróg 
i współpracę z samorządami gminnymi w tym zakresie, jak również modernizację chodników, 
studzienek wodno-kanalizacyjnych, remontów mostów czy udrożnienie niedrożnych rowów 
melioracyjnych. 

Radna Małgorzata Popiel zapytała o możliwość zwiększenia dofinansowania działań 
Powiatowego Zarządu Dróg. Park maszynowy tej jednostki wymaga uzupełnienia, 
modernizacji, pracy jest coraz więcej. Sprzęt, którym dysponują jest już zużyty i wymaga 
konserwacji. 

Cezary Majcher powiedział, że w latach poprzednich wiele samorządów współpracowało 
z nami w zakresie utrzymania dróg czy bieżącego koszenia rowów. Na początku było pięć 
gmin, teraz została tylko jedna. Dochodzą dodatkowe prace, dodatkowe koszenia, czas 
realizacji tych zadań niestety się wydłuża . Od przyszłego roku podjęte zostaną rozmowy 
z gminami z propozycją współpracy w tym zakresie, być może ogłoszony będzie przetarg na 
prace utrzymania dróg. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewo 


